
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy 

pri Základnej škole na Ulici S. Chalupku 14 v Prievidzi, 

 konaného 15. júna 2017 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 1. Otvorenie 
          2. Informácie zo života školy 

                    3. Diskusia 

         4. Uznesenie 

                    5. Záver 

 

K bodu 1:  Prítomných privítala a zasadnutie viedla predsedníčka RŠ Mgr. Jana Mažáriová. 

 

K bodu 2: Riaditeľ školy Mgr. Juraj Pasovský informoval o udalostiach a plánovaných 

akciách v škole:  

- v štátnom vzdelávacom programe pribudla 1 hodina dejepisu v 9. ročníku, preto bolo 

potřebné zmeniť i školský vzdělávací program v 9. ročníku – zobrať z disponibilních 

hodín, ktoré už boli pridelené nejakému predmetu a dať ich dejepisu. Po schválení 

pedaglgickou radou ostala 2. cudziemu jazyku 1 hodina 

- výsledky Štátnej školskej inšpekcie Trenčín po prešeštrení sťažnosti pani Hugyovej 

/žiak Oliver Mašán v 5.D/ boli v náš prospěch. Škola nepochybila, nedostatky 

v dokumentácii boli odstránené 

- 14. 6. sa  po roku uškutočnila  následná kontrola ŠŠI Trenčín. Vytknuté nedostatky 

boli odstránené, ďalšia kontrola nie je potrebná 

- stavebné práce: město schválilo financie na vyregulovanie kúrenia v hlavnej buedove, 

uskutoční sa rekonštrukcia veľkej telocvične – palubovka, maľovanie, výmena 

sklobetónu 

- v školskej kuchyni bude zrekonštruovaná vzduchotechnika a v jedálni budú vymenené 

okná 

- bol opravený cestný vjazd k budove školy 

- budúci deviataci hokejových tried odchádzajú, lebo by museli dochádzať trénovať do 

Partizánskeho, takže športová trieda deviatakov budúci rok nebude 

- Akadémia Mateja Tótha – priebežne sme na 3. Mieste 

- chýbajú financie na stabilního psychologa, ktorý by bol v škole potrebný 

- minimálna mzda v NH sa zvyšuje, ale tabulky pre zamestnancov školskýkch jedálni 

nikto neupravuje, takže ich mzda je nízka a zodpovednosť veľká //hl. kuchárky/ 

- načrtok možné problémy inklúzie vychádzajúc z dokumentu Učiace sa Slovensko 

- stále viac sa třeba venovať slabším žiakom a na výborných je menej času 

 

 

K bodu 3: Prítomní reagovali a diskutovali priebežne počas celého zasadnutia 

 

K bodu 4: Prítomní bez pripomienok schválili uznesenie. 

 

 

 

 



 

Uznesenie zo zasadnutia Rady školy 

pri Základnej škole na Ulici S. Chalupku 14 v Prievidzi, 

konaného 15. júna 2017 

 

 

1. Rada školy berie na vedomie: 

          A/ Všetky informácie riaditeľa školy 

B/ Diskusné príspevky 

 

 

 

Prievidza 15. jún 2017                                                    

Mgr. Jana Mažáriová, predsedníčka Rady školy 



 
 

 
 

 


